
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/02/2024 
 
Του:  Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
ΘΕΜΑ: «Οι μελισσοκόμοι της Κω σε απόγνωση» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, εξαιτίας των συνεχιζόμενων αυξήσεων, οι Μελισσοκόμοι της Κω 
οδηγούνται σε μείωση των εισοδημάτων τους, η οποία έχει αντίκτυπο στο επίπεδο 
διαβίωσής τους, καθώς και των οικογενειών τους. Όπως δηλώνει ο Πρόεδρος του 
τοπικού Μελισσοκομικού Συνεταιρισμού, «…η παραγωγή μας όχι μόνο μένει απούλητη, 
αλλά ολοένα και μειώνεται λόγω του υψηλού κόστους παραγωγής, διπλάσιο σε σχέση με 
το 2023, των χαμηλών τιμών αγοράς από τους εμπόρους, της ανυδρίας και των 
ελληνοποιήσεων μελιών που είναι νοθευμένα…». Επιπλέον, υπογράμμισε ότι 
«…είμαστε μονίμως σε ένα μελισσοκομικό φορτηγό ταξιδεύοντας με τα μελίσσια μας 
κάνοντας νομαδική μελισσοκομία, αδυνατώντας να ανταπεξέλθουμε στα έξοδα των 
μεταφορικών, λόγω κατακόρυφης ανόδου στα καύσιμα και των ακτοπλοϊκών εισιτηρίων 
και δεν αντιλαμβάνομαι, γιατί οι Μελισσοκόμοι των νησιών μας δεν παίρνουν 
Μεταφορικό ισοδύναμο…». Συνέπεια των προαναφερόμενων είναι η συρρίκνωση του 
αριθμού των μελισσοκόμων της Κω και της παραγωγής αυτών συναφώς. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε, ώστε να αντιμετωπίσετε το υψηλός κόστος 
παραγωγής μελιού των Μελισσοκόμων της Κω, καθώς και τη μείωση των πωλήσεών 
του; 
 
2. Διατίθεστε όπως εντάξετε τους Μελισσοκόμους της Κω, βάσει των λεχθέντων, στο 
μέτρο του Μεταφορικού Ισοδύναμου, προκειμένου να ανακουφιστούν ως ένα βαθμό, 
όσον αφορά το κόστος μεταφοράς των μελισσοκομικών οχημάτων από την Κω προς 
άλλα νησιά πέριξ αυτής; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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